
Badmintonårsmøde den 23/1 

Sofus beretter følgende:  

- Motions afd. Status uforandret vedr. medlemstal  
- Ungdoms afd. U11-U19,  39 medlemmer, næsten uforandret fra tidligere. Der har været 

struktur ændringer for holdet og sammensætning.  
- To stævner i 2024 med et højt deltager antal, flest til stævnet i uge 8.  
- Miniton u9  holdet er fyldt  
- Miniton forældre barn hold om søndagen er nyopstartet og har en god tilslutning, 

holdet er ikke fyldt op. 
- Sofus trækker sig som formand efter at have været i LBK siden 2019 
- Troels Trækker sig som menigt medlem af udvalget.  

Punkt 2:  indkommet forslag fra Klaus Munkhøj, Ny praksis for omkostningsgodtgørelse i 
badmintonafdelingen, 

Klaus fremlægger forslaget. Klaus har tidligere stillet spørgsmål og ydret at der skulle foregå 
ulovlig praksis vedr. omkostningsgodtgørelse ved afdelingsmødet i LKB badminton i efteråret 
2024. Denne gang blev der ved repræsentation fra LKB hovedbestyrelse fortalt og forklaret at 
der ikke foregår ulovligheder i LKB vedr. omkostningsgodtgørelse og at det er vendt med 
jurister og revisor.   

Lene og Rene fra LKB’s hovedbestyrelse fortæller igen at der ikke foregår ulovlig praksis vedr. 
udbetaling af omkostningsgodtgørelse til LKB’s frivillige træner. Skat har desuden været på 
besøg ved LKB for henv. 5 og 10 år siden, hvor man ikke fandt ulovligheder ved denne praksis. 
Samme praksis vedr. omkostningsgodtgørelse er uændret gennem de sidste 10 år.  

Martin forældre til barn i ungdoms badminton: fortæller at forældrene er bekymret for at der 
foregår ulovligheder i LKB efter at have fået fortalt beretninger fra Klaus.  

Længere diskussioner om den mistroiskhed der stillet mod LKB og dennes praksis fra Klaus.  

Lene fra Hovedbestyrelsen: hvordan får vi fortalt forældrene om at der ikke foregår 
ulovligheder i LKB. Forældrene er velkommen til at skrive eller kontakte LKB’s hovedbestyrelse 
hvis man er utryg. Der gentages igen at der ikke foregår ulovligheder LKB.  

Konklusion: deltager ved årsmødet ser ingen hindring i at Klaus forslag om ændringen vedr. 
omkostningsgodtgørelse kan bruges i LKB badminton så længe driften og økonomien kan løbe 
rundt. Den nye afdelingsudslag i LKB må tage stilling til dette.   

Økonomi: Fremlæggelse af regnskab, der er ingen store overraskelser, der lavet et lille 
overskud og forsat hensat 30000 til LKB badminton til brug i sæson 25/26. Regnskabet 
godkendes uden der er spørgsmål. 



Valg af afdelingsformand  

- Ingen stiller op  

Valg af økonomiansvarlig 

- Ingen stiller op  

Valg af øvrigt udvalg  

- Ingen stiller op   

Der indkaldes til snarest ekstraordinært årsmøde mhp. Valg af afdelingsformand, 
økonomiansvarlig og øvrige udvalg.  

Mvh  

Afdelingsudvalget i LKB badminton 


